

**Mr Saad Rahman**

Executive Director
Global Islamic Banking Calyon

Saad joined Calyon Bahrain in September 2005, to help establish the new Islamic banking team. He heads the team that has a global mandate focusing on origination, new product development, and structuring.

Prior to joining Calyon, Saad had worked for HSBC for 7 years from 1998 to 2005 in both London and Dubai. In London he had an opportunity to work for HSBC Holdings plc in the Global Credit Dept with responsibility for Africa, Middle East and Turkey. In London and Dubai he worked for HSBC's Islamic Unit, HSBC Amanah. In Amanah he was responsible for origination and structuring for Europe and Turkey.

The Islamic banking team, in a short period of time, has become recognized as a market leader in providing client centric solutions on a Shariah compliant basis to Calyon's clients. Few deals happen in the region where Calyon is not involved.

Notable recognition came from Euromoney who awarded Calyon "Most Improved Islamic Finance House" for 2009.

**薩特·拉赫曼**

法國東方匯理銀行環球伊斯蘭業務執行董事

拉赫曼先生於2005年9月加盟東方匯理銀行巴林分行(Calyon Bahrain)，協助籌建其伊斯蘭銀行業務團隊。他領導的團隊肩負起全球性的任務，主要負責伊斯蘭銀行業務開拓、產品開發及貸款結構等工作。

在加入東方匯理銀行之前，拉赫曼於匯豐效力7年(1998至2005)，分別在倫敦及杜拜工作。在倫敦期間，他在匯豐控股的全球信用部工作，負責非洲、中東及土耳其的業務。在倫敦及杜拜，他效力匯豐旗下的伊斯蘭單位 HSBC Amanah，主責歐洲及土耳其的信貸業務開拓及貸款結構工作。

在短時間內，東方匯理銀行已獲行內公認為首屈一指的伊斯蘭銀行業務團隊，既能向客戶提供以客為尊的解決方案，又能確保方案符合伊斯蘭的教義(Shariah)。東方匯理銀行參與區內大部分的交易。

最值得一提的認許來自《歐洲貨幣》(Euromoney)雜誌，東方匯理獲選為該刊物2009年度的「最佳進步伊斯蘭金融機構」。